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KOMMUNFULLMÄKTIGE Yrkande

2025-06-16

Ärende 11 — Höjd budgetram till äldrenämnden för 2025
 

Vi socialdemokrater anser att äldrepengen till Säbo ska höjas ytterligare för att komma i nivå med

industrimärket på totalt 3,4%. En ytterligare höjning på 0,994 krävs utöver förslagets 0,594.

Personalen i omsorgsarbetet har under lång tid tappat i lönekraft jämfört med andra

personalgrupper och att då fortsätta med detta lär inte göra det lättare att få personal.

Vi yrkar därför på en höjning av budgetramen med ytterligare 0,9 4 utöver förslaget.

För den socialdemokratiska kommunfullmäktigegruppen

( Syas
Agneta Lundahl Dahlstrom
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KOMMUNFULLMAKTIGE Tillaggsyrkande

2025-06-16

Ärende 11 — Höjd budgetram till äldrenämnden för 2025 

Vi Socialdemokrater anser att en höjning av äldrepengen enligt industrimärket 3,490 ska gälla även
för hemtjänsten. En hdjning pa 1,4% for att na 3,4%. Det ar högst rimligt att även hemtjänsten ska
ingå i höjningen av budgetramen.

Vi yrkar att ersättningen inom hemtjänsten höjs med 1,4 %.

För den socialdemokratiska kommunfullmäktigegruppen

Ubu IleIN
Agneta Lundahl Dahlström
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Kommunfullmaktige RESERVATION

2025-06-16

Ärende 1/4 — Överenskommelse med Byangsskolan AB angaende

eventuell framtida skola inom fastigheten Kronhjorten 1, centrala

Taby

 

Vi reserverar oss mot beslutet att godkänna överenskommelsen mellan kommunen och
Byängsskolan AB angående eventuell framtida skola inom fastigheten Kronhjorten 1. Vi menar att

kommunen fullgjort sina skyldigheter som hyresvärd i och med den nya skolan som byggs i Täby
park där Byängsskolan ska bedriva sin verksamhet. Att i dagsläget skriva en överenskommelse med
Byängsskolan AB om att kommunen ska verka för att Byängsskolan ska erbjudas hyresavtalet för en
ny skola på fastigheten om det bli aktuellt inom 12 år, anser vi vara gynnande av enskild.

Vi vill i första hand se en kommunal skola på fastigheten.

För den Oates pallat fullmäktigegruppen

(| Jus ate UN
gneta Lundahl Dahlström
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Kommunfullmaktige Yrkande 2025-06-16

Miljöpartiet de gröna i Täby

Ärende 20: Tilläggsavtal avseende frånträde av anvisningsrätt för seniorlägenheter i fastigheterna

Ångaren 2, Näsbypark och Frigga 100, Täby kyrkby

Sverige står inför en betydande demografisk förändring. Fram till år 2033 kommer antalet personer

över 85 år att öka med 60 procent. Även om hälsan bland äldre har förbättrats, vet vi att behoven

av vård, omsorg och tillgängliga boendeformer kommer att öka kraftigt.

Även i Täby ser vi denna utveckling tydligt. Kommunens befolkning ökar måttligt, men andelen

äldre — särskilt i grupperna 65+, 80+ och 85+ — växer snabbt. Detta kräver att vi redan nu tar

ansvar för att anpassa vårt samhälle, vår omsorg och vår bostadspolitik för framtiden.

För Miljöpartiet är social hållbarhet en grundläggande princip. Att möjliggöra för äldre att bo

kvar i sin närmiljö, i trygghet och gemenskap, är centralt för ett inkluderande och medmänskligt

samhälle. Seniorlägenheter med kommunal anvisningsrätt är ett konkret verktyg för detta. Det ger

oss möjlighet att möta behoven hos äldre Täbybor i tid — innan de hamnar i akuta vård- eller

boendesituationer.

Att nu frånträda anvisningsrätten för seniorlägenheterna i fastigheterna Ångaren 2 (Näsbypark) och

Frigga 100 skulle vara kortsiktigt och ansvarslöst. Vi behöver fler trygghetsboenden, inte färre —

särskilt i en tid då behovskurvorna pekar brant uppåt.

Miljöpartiet vill se en kommun som bygger för framtiden, inte backar från ansvar.

Därför yrkar:

Miljöpartiet de gröna i Täby avslag till förslaget om att frånträda kommunens anvisningsrätt

för seniorlägenheterna i Ångaren 2 och Frigga 100.

Täby den 16 juni 2025

 

Eva Pethrus

Miljöpartiet de Gröna i Täby

miljöpartiet de grönato)
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Miljöpartiet de sröna i Täby
2025 -06- 16 8 97

Yrkande vid Täby kommunfullmäktiges sammanträde 2025-06-16

Ärende 22 — Valkretsar och valdistrikt inför de allmänna valen 2026

Miljöpartiet yrkar: att hela Täby kommun utgör en valkrets.

Taby den 16 juni 2025,

 

Niclas Evén

 

miljöpartiet de gröna cS)
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Kommunfullmäktige RESERVATION

2025-06-16

Ärende 27 — Svar på motionen: Lokalsamordning och inrättande av

lokalbank

 

Vi reserverar oss mot beslutet att avslå motionen

Kommunfullmäktige har beslutat att avslå vår motion "Lokalsamordning och inrättande av
lokalbank" bland annat med hänvisning till att kostnaderna för tomställda lokaler i verksamheterna
inte upphör för kommunen vid överförande av kostnaderna från facknämnderna till
kommunstyrelsen. Det är inte avsikten med vår motion utan en medveten misstolkning.

Vi menar att det finns tydliga möjligheter att effektivisera kommunens lokalanvändning genom
inrättande av en lokalbank och ett ökat fokus på lokalsamordning över verksamhetsgränserna

För den socialdemokratiska fullmäktigegruppen

| A wok =
Agneta Lundahl Dahlström

 


